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Gegunde overheidsopdrachten met één inschrijver  -  Evolutie

Overheidsopdrachten kunnen een doeltreffend strategisch middel zijn om de binnenlandse 
economie aan te zwengelen, in het bijzonder in coronatijden. Investeringen door de 
publieke sector kunnen een vliegwiel zetten op de economische relance van Vlaanderen. 
Uit de cijfers van het rapport van de Unie van Zelfstandige Ondernemers (UNIZO) 
‘Aanbestedende overheden ‘Winkelhieren’ nog niet (genoeg)’ blijkt dat er een toename was 
van het aantal gegunde opdrachten met slechts één inschrijver met een offerte. 

In dit land groeide het aandeel gegunde opdrachten met slechts één inschrijver de 
afgelopen jaren sterk. In 2015 en 2016 bedroeg dat aantal nog 14%. In 2017 klom dat 
naar 19%. In 2018 was het 23% en in 2019 24% van de gegunde opdrachten.

1. Heeft de minister er zicht op hoe deze cijfers zijn geëvolueerd in 2020? Kan ze een 
overzicht geven van het aantal overheidsopdrachten met slechts één inschrijver in 
België en in het Vlaamse Gewest voor de jaren 2015 t.e.m. 2020? Kan ze een overzicht 
geven van de totaalcijfers en per jaar? Graag een opdeling van de Belgische en 
Vlaamse cijfers per jaar. Kan ze een overzicht geven van de Europese gemiddelden 
per jaar?

2. Is er een trend waarneembaar? Wat zijn volgens de minister de voornaamste redenen 
voor die trend?
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ANTWOORD 
op vraag nr. 557 van 5 maart 2021
van MAAIKE DE VREESE

Het overkoepelend beleid op het vlak van overheidsopdrachten voor de Vlaamse overheid 
wordt gecoördineerd door het facilitair bedrijf. Voor een antwoord op uw vragen verwijs ik 
u dan ook naar mijn collega minister-president Jan Jambon.


